
FAU-møte 

Møtereferat 

Møtedato: 28/4-21  

Til stede: Hilde Gran   (1.trinn)  

Stina Riis Andersen (2.trinn)  

Ida Wangen Garli (3. trinn)   

Ida Bergstrøm  (4. trinn)  

Henrikke  Tvedt (5.trinn)   

Tom Hellebø( 6.trinn)  

Joachim Holler Deisz (7. trinn)  

Truls Larsen (rektor) 

 (digitalt møte)  

 

Neste møte: 2. juni 2020   

  

 

Saker fra trinnet  

o Veiarbeid ved skolen er beregnet å vare til og med sommerferien.  Skoleplassen 

er ikke godkjent for at alle skal være ute samtidig, men dette er heller ikke 

aktuelt så lenge det er gult nivå  

o Info om endring i krysset Eidsvågveien/Tyriveien – ikke noe nytt å melde der. Det 

blir ikke gjort noe  mer der.  

o SFO  - PC har ikke filter og barna kan søke opp hva som helst. PC’ene må enten få 

filter, eller evt. gjøres utilgjengelig. Rektor følger opp dette  

o Bemanningssituasjon på 2. trinn. 2 av lærerne skal ut i foreldrepermisjon.  Kjersti 

blir værende, Janne blir værende til permisjonsstart i september, kommer inn en 

fast ansatt + en lærer X.   

o Fartsdump mellom klubbhus/fotballbane og gamleskolen. Mange biler kjører fort 

ned bakken og rundt svingen. Det er ønske om fartsdumper her.  Rektor tar dette 

videre til prosjektleder.  

o Leksehjelp i SFO – tiden, er det mulig å få til? Ikke alle assistenten er kompetente 

nok til leksehjelp og erfaringsmessig er det utfordrende å få dette til med de 

minste trinnene.  Men mulighetene skal sjekkes ut.   

o Kast ballen er et nasjonalt tiltak som skal hjelpe lærere til at enda flere barn får 

gleden av å leke med ball når de er på skolen. Ved å bruke ferdige 

undervisningsopplegg, får barn i 1. – 3. trinn en introduksjon til lek med ball og 

håndball på skolen. Her er det konkurranser, aktivitetsdager og fine øvelser for 

ulike aldersgrupper. Kan dette være noe å vurdere for skolen?  

Rektor vurderer opplegget. Påmeldingsfrist 2. mai 

https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/utvikling/ht/kast-ballen/ 

 



FAU-møte 

Side 2 

 

Info fra rektor  

o Det skal kjøpes inn leker til skolen, baller, hoppetau osv.  Elevrådet betaler deler, 

skolen betaler deler , og ønsker FAU med på laget.   FAU  er positiv til dette og 

bevilger 4000,-  til formålet  

 

 

o Kvalitetsoppfølging av læringsmiljø etc. Her kan foreldrene også bidra.  FAU 

sender ut en kort undersøkelse til trinnene.: 

1. Læring:  

- Opplever vi at læringsutbyttet det siste året er like bra som tidligere? 
- Opplever elevene mestring på skolen? 
- Er samspillet mellom skole og foreldre godt? 

2. Trivsel: 

• Oppleves skolemiljøet trygt og godt? 
• Tar lærer/skolen tak i utfordringer når foresatte tar kontakt? 
• Har man en opplevelse av at det arbeides med trivsel og sosial kompetanse i 

undervisningen? 

• Forslag til forbedringer? 

 Hilde møter som FAU representant for trinnet på møtet, sammen med lærere og elevrådet.  

o Planlegging av neste skoleår er godt i gang.  Nesten 60 elver går ut, 35 elever kommer 

inn.   

o Svært lite fravær på lærerne. Så å si ingen korttidsfravær.  God trivsel.  

o Pr i dag ingen smitte på skolen som har ført til karantene.  

 

 


